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DEN  w naszej szkole
był obchodzony 14 X
2014. Uroczystość
rozpoczęła się o godz.
9.30. Zaproszeni goście,
czyli Wójt Gminy
Krzemieniewo - Andrzej
Pietrula, emerytowani
nauczyciele,
przedstawicielka Rady
Rodziców, pracownicy
naszej szkoły,
nauczyciele oraz
uczniowie zgromadzili
się właśnie we wtorek,
aby wspólnie
świętować ten dzień.
Najpierw wprowadzony
został sztandar szkoły i
odśpiewany "Mazurek
Dąbrowskiego", a
następnie głos zabrał
dyrektor szkoły -

p. Leonard Kaczmarek,
który podziękował
zebranym za przybycie
oraz złożył
podziękowania
wszystkim
nauczycielom za
wzorowe pełnienie
swoich obowiązków.
Wręczył również
Nagrody Dyrektora
Szkoły, które w tym
roku otrzymały: p.
Aldona Lubińska-
Hofman, p. Teresa
Piotrowiak, p. Monika
Piotrowiak-Kaczmarek,
p. Magdalena Samol, p.
Andżelika Jankowiak, p.
Elżbieta Janiszewska, p.
Grażyna Pacholczyk, p.
Jolanta Chodyła i p.
Barbara Gorzelańczyk.

Później oddano głos p.
Andrzejowi  Pietruli –
Wójtowi Gminy
Krzemieniewo, który
złożył pracownikom
naszej szkoły
najserdeczniejsze
życzenia oraz wręczył
Nagrodę Wójta Gminy.
W tym roku otrzymała ją
p. Krystyna Wasiółka -
nauczycielka
dyplomowana
matematyki oraz
opiekunka Samorządu
Uczniowskiego.
Kończąc tę część
uroczystości, złożono
życzenia p. Elżbiecie
Cieśli, która obchodziła
jubileusz swojej pracy.
Następnie na scenę
wkroczyli uczniowie

naszej szkoły, czyli
dziewczęta z klasy
czwartej SP i klasy I
naszego gimnazjum.
Przestawienie to
przygotowane zostało
przez p. Aldonę
Lubińską-Hofman, a
piękną dekorację
(gazetka szkolna na
zdjęciu) przygotowały
panie: Elżbieta
Janiszewska i Elżbieta
Kownacka. W trakcie
akademii wszyscy
nauczyciele otrzymali
upominki przygotowane
przez uczniów, tzw.
"Oscarowe Jabłuszka"
oraz symboliczne
kwiatki.
Na zakończenie głos
zabrał p. Kazimierz

Musielak –
emerytowany
nauczyciel naszej
szkoły, który
podziękował za
zaproszenie i złożył
życzenia wszystkim
pracownikom.
My także chcemy złożyć
spóźnione, chociaż
bardzo szczere
życzenia wszystkim
pracownikom naszej
szkoły, dalszych
sukcesów zawodowych,
radości i zadowolenia
oraz wytrwałości w
codziennej pracy
dydaktyczno-
wychowawczej. 
_________________
                          (P.H.)

Dzień Edukacji
Narodowej jest
zdecydowanie
najważniejszym świętem
szkoły. Upamiętnia
rocznicę powstania
Komisji Edukacji
Narodowej utworzonej z
inicjatywy króla
Stanisława Augusta
Poniatowskiego i
zrealizowanej przez Sejm
Rozbiorowy w dniu 14
października 1773r.
Potocznie dzień ten
nazywany jest Dniem
Nauczyciela. Dzień
Edukacji Narodowej jest
uroczyście obchodzony
w każdej polskiej
placówce związanej z
oświatą. Jest okazją do
nagradzania nauczycieli i
pracowników szkoły.

,,Wykształcenie to dobro, którego nic nie jest w stanie nam odebrać"

Redakcja
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WYJAZD DO PARKU W PAWŁOWICACH

Dnia 3 października 2014 r. uczniowie klas: 1a,
1b, 1c oraz 3a SP wraz z wychowawczyniami:
p. E. Cieślą, p. A. Brodziak, p. E. Buczek oraz
p. A. Ptaszyńską wybrali się na wycieczkę do
parku w Pawłowicach. Po przyjeździe na
miejsce zapoznali się z celem wycieczki i
zasadami zachowania . Następnie spacerowali
po parku, rozpoznając gatunki drzew, liście
oraz krzewów. Wsłuchiwali się również w
głosy ptaków .

Przed pałacem w Pawłowicach

Przed pałacem Lekcje w parku

,,Gimnazjaliści na mecz Lecha"
         5 października, czyli w sobotę, uczniowie gimnazjum oraz ich
opiekunowie wybrali się na mecz Lecha Poznań z GKS-em Bełchatów.   
         Był to 11. mecz kolejki T-Mobile Ekstraklasy. W starciu z Lechem
goście stracili aż 5 punktów. Niestety, w 5. minucie spotkanie zostało
przerwane. Kibice gospodarzy zapalili świece dymne, które mocno
ograniczyły widoczność na stadionie. Na trybunach pojawiły się biało-
czerwone transparenty, a dym rozprzestrzenił się po stadionie. Na
szczęście mecz wznowiono po 9 minutach przerwy.  
        Wszyscy byli bardzo zadowoleni z wyjazdu, a szczególnie z tak
wysokiej przewagi punktowej i wygranej.
                                                                         N.K. Na stadionie Lecha

Przyjazd

Zbierali także kasztany oraz żołędzie, które
po powrocie do szkoły umieścili w kącikach
przyrodniczych. W parku uczniowie mieli
również do wykonania kilka zadań, takich jak:
 - mierzenie grubości drzew nicią, następnie
porównywanie ich,
 - odrysowywanie kory drzew i określanie ich
struktury.
Jedną z dodatkowych atrakcji było
obserwowanie całego parku przez lupę i
lornetkę.
Po tym męczącym dniu uczniowie wrócili
pełni radości i zadowolenia do szkoły.
                                                K.K

p. A. Brodziak

p. A. Brodziak p. A. Brodziak

p. M. Piotrowiak-Kaczmarek

p. M. Piotrowiak-Kaczmarek
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  ŚWIĘTO LATAWCA
  Jak co roku w naszej szkole odbyło się Święto Latawca dla uczniów z klas I-III SP. W tym roku szkolnym  dzień ten przypadł na 07.10.2014r.
T uż przed południem   na niebie nad boiskiem szkolnym pojawiły się pierwsze kolorowe latawce wykonane przez dzieci przy pomocy ich rodziców. Temu
niesamowitemu widowisku przyglądała się młodsza społeczność szkolna oraz Jury, w składzie: p. Ewelina Buczek, p. Elżbieta Cieśla, p. Anna Brodziak, p.
Anna Baryga, p. Grażyna Pacholczyk i p. Hanna Kaczmarek. Wyróżniło po 4 uczniów z każdego oddziału. I tak wyróżnienia otrzymali w kl.:

I a: Zuzia Włodarczyk, Oskar Roszak, Natalia Matuszak, Igor Skorupka;
I b: Patrycja Kośmider, Agata Andrzejewska, Mateusz Snela, Tomek Szydłowski;
I c: Dominika Matuszewska, Igor Sikora, Nikodem Zbierski, Alicja Przybylak;
II: Julia Kurasiak, Marysia Smektała, Klaudia Musielak, Marek Łagoda;
III a: Mikołaj Przybylak, Dawid Klich, Krzyś Malutkiewicz, Michał Fiuk;
III b: Oliwia Stachowiak, Ola Matuszewska, Kasia Karolczak, Amelia Zbierska.

Ponadto każdy z uczestników otrzymał drobny upominek.
Pogoda jak zwykle dopisała i wszyscy byli zadowoleni. Nie pozostaje nic innego, jak czekać na kolejne takie święto w przyszłym roku.
                                                                                                                                                                                                                                  M.R.

Święto Latawca Święto Latawca Święto Latawca

Święto Latawca Święto Latawca Święto Latawca

Święto Latawca Święto Latawca Święto Latawca

p. G.Pacholczyk p. G.Pacholczyk p. G.Pacholczyk

p. G.Pacholczyk p. G.Pacholczyk p. G.Pacholczyk

p.G. Pacholczyk p.G.Pacholczyk p.G.Pacholczyk
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Jak długo uczy Pani
w naszej szkole?
Uczę w naszej szkole
od marca 2000 roku,
czyli ponad 14 lat,
choć moje powiązania
z nią sięgają jeszcze
wcześniej. Jestem jej
absolwentką i jestem z
tego niezmiernie
dumna.

Gdzie Pani
studiowała i dlaczego
był to akurat
kierunek
matematyczny?
Po maturze zaczęłam
studiować matematyk
ę na Uniwersytecie im.
Adama Mickiewicza w
Poznaniu na Wydziale
Matematyki

i Informatyki.Po pięciu
latach otrzymałam
Dyplom Ukończenia
Studiów Wyższych w
zakresie Metod
Numerycznych i
Programowania,
uzyskując tytuł
magistra, i
skończyłam

jednocześnie kursy
przygotowania
pedagogicznego do
nauczania obu
przedmiotów. Jednak
moją miłością zawsze
była matematyka.
Czy lubi Pani swoją
pracę?
Bardzo. Robię to, co
kocham, i spełniam się
w tej roli. Lubię dzieci i
młodzież, książki i
lekcje, w szkole czuję
się jak ryba w wodzie.
Cieszę  się z sukcesó
w moich uczniów i
satysfakcjonuje mnie,
gdy, tłumacząc im coś
, co trudno zrozumieć,
widzę, że pojmują.

Oczywiście szkoła to
także porażki i trudne
dni. Czasem coś
wychodzi, a czasem
nie. To świat pełen
zgiełku i nietrudno w
nim błądzić. Jednak
jestem zdania, że
wszystko trzeba
przetrwać. Trzeba
umieć uczyć się na
własnych błędach.
Może nam Pani
zdradzić, kim chciała
Pani zostać, będąc
dzieckiem?
Jak sięgam pamięcią,
zawsze chciałam
uczyć innych. Jako
dziecko miałam
dobrych nauczycieli

i często marzyłam, by
być taka sama.
Wyobrażałam sobie,
że stoję na ich miejscu
i mówię jak oni. W
szkole podstawowej
moim wychowawcą
była pani mgr Jadwiga
Korczak, matematyki
uczyła mnie pani mgr
Krystyna Juja. I
chociaż znajdowałam
przyjemność w wielu
rzeczach i
przedmiotach, to z
czystym sumieniem
mogę powiedzieć, że
wszystko zaczęło się
właśnie w Drobninie,
od tych, 

których jako dziecko
podziwiałam. Potem
był jeszcze profil MAT
- FIZ w Liceum
Ogólnokształcącym nr
1 w Lesznie,
nietuzinkowy
matematyk - mgr
Tadeusz Feliczak i mój
los został
przypieczętowany. Nie
pozostało mi już nic
innego, jak tylko
studiować
matematykę. To
wszystko. Niby
niewiele, ale jakże
dużo.
Jak pracuje się Pani
z Samorządem
Uczniowskim?
Praca społeczna jest
trudną pracą w
dzisiejszym świecie.
My, dorośli nierzadko
mamy mało czasu, by
bezinteresownie coś
zrobić. Na szczęście
są jeszcze uczniowie,
którym się chce.
Niejednokrotnie
zaskakiwaliście mnie
swoimi pomysłami.
Wiele razy
dochodziłam do
wniosku, ze wystarczy
Wami tylko
odpowiednio
pokierować, a efekty
stają się widoczne. Bo
czyż są jeszcze
rodziny, które nie
segregują nakrętek?
Mały nasz gest, a jaka
wielka pomoc dla
chorej Karinki.
Wspólnie robimy wiele
dobrego. Praca dla
innych to tak
niedoceniony obszar
naszego życia, że
naprawdę wiele
tracimy z radości,
którą możemy z niego
czerpać. Stajemy się
wtedy po prostu

lepsi. To daje siłę do
dalszej aktywności.
Pracę w Samorządzie
Uczniowskim
podsumowałabym
jednym wesołym
zdaniem: „Takich
trzech, jak nas dwóch,
nie ma ani jednego na
tym świecie”.
Czy ma Pani jakieś
słabe strony?
Owszem. Jak każdy
człowiek. Często
widzę w sobie braki i
wszystko, co trzeba
poprawić czy
ulepszyć. Nie zawsze
mi się to jednak udaje.
Trudno mi jest się
przyzwyczaić do
nowych warunków czy
sytuacji. I choć jestem
tolerancyjna, to w
stosunku do lenistwa i
cwaniactwa innych
ludzi jestem
nieustępliwa. Jak mi
ktoś podpadnie, to
niech się czuje, jakby
stał w rozkroku nad
piłą tarczową
(śmiech!).
Jakie ma Pani
zainteresowania?
Gdybym powiedziała,
że matematyka –
„wiałoby” nudą.
Powiem więc inaczej.
Lubię harmonię i
piękno wokół siebie.
Dobrze się czuję, jak
wszystko do siebie
pasuje, a braki często
próbuję nadrobić
sama. Namalowałam
więc akrylowy ‘’Zachó
d słońca nad brzegiem
morza ‘’, bo wciąż
biała ściana ‘’kłuła ‘’
mnie w oczy.
Akwarelowe płynące
farby ‘’przystroiły ‘’
ścianę w domowej
jadalni, a szafunek

węglem
przedstawiający
papieża Jana Pawła II
jeszcze nawet nie jest
powieszony.
Uwielbiam wcielać w
życie ciekawe
pomysły z
modułowego orgiami
czy patenty na
serwetki i ozdoby z
filcu. Jednym słowem -
akcenty z pomysłem.
Na ławie w salonie
mam własnoręcznie
zrobioną dekorację z
kwiatami z orgiami.
Wśród nich znajdują
się, prawie jak
prawdziwe, klematisy,
fuksje, storczyki czy
róże, kwiaty jabłoni
czy goryczki
krzyżowej. Cieszę się
także, gdy mogę
komuś ofiarować
prezent we
własnoręcznie
zdobionym
opakowaniu. Na moim
stole często widzi się
oryginalne serwetkowe
cudeńka – choinki,
króliczki, kwiatki,
wachlarze czy po
prostu ładne fantazje
serwetkowe. Na
święta wspólnie z
moimi dziećmi
ubieramy w domu
cztery! choinki.
Uwielbiam także
kwiaty - te
doniczkowe,
zielone.Znajduję
ogromną przyjemność
w zajmowaniu się nimi
                                    
       (VERTE)

Wywiad z jedną z naszych matematyczek - z Panią Krystyną Wasiółką, która
została wyróżniona Nagrodą Wójta Gminy Krzemieniewo

p.Krystyna Wasiółka
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Moje dzieci twierdzą,
że nasz dom jest jak
dżungla, a ja po
prostu nie czułabym
się w domu bez
duszy. Nie pogardzę
też ciekawą książką.
Planuję kiedyś, gdy
czas mi pozwoli,
zgłębić także tajniki
decoupage’u.

To byłby zupełnie
inny świat.
Czy cieszy się Pani
z nagrody wójta,
która Pani
otrzymała?
Oczywiście. Cieszę
się, że doceniono
moją pracę. To
jednak nie konie tego
co robię, lecz właśnie

początek czegoś
nowego. Teraz ze
zdwojoną siłą planuję
wdrożyć w życie
szkolne ciekawe
pomysły. Mam
nadzieję, że mi w
tym pomożecie.
Czego życzyć Pani
na następne lata
pracy?

W pierwszej
kolejności żądnych
wiedzy, ciekawych
świata uczniów oraz
chętnych do
współpracy
rodziców. Tam, gdzie
nie brak chęci,
znajdzie się i sposób
na wszystko, przepis
na sukces. Także –

cierpliwości, zapału i
pomysłów oraz, żeby
nigdy nie przestało
się chcieć ani mi, ani
Wam – uczniom.
Jednak przede
wszystkim zdrowia i
niekończącego się
źródła energii, bym
mogła dotrwać do
czasów, gdy któryś

z moich uczniów
stanie na moim
miejscu.
Tak więc na koniec,
w imieniu całej
naszej redakcji,
życzymy Pani tego,
o czym Pani
wspomniała.
  A. A.  i  M. R.

Pomysłowość naszego Samorządu Uczniowskiego nie zna granic. W
tym roku  postanowili zorganizować konkurs dla najmłodszych
uczniów, w którym zadaniem było wykonanie stworka z owoców i
warzyw.
Pomysł okazał się trafiony i cieszył się ogromnym zainteresowaniem,
gdyż wzięło w nim udział aż 79 uczniów. Na pierwszy rzut oka,
wydawać by się mogło, że nie ma w tym nic trudnego. Jednak przy
wykonaniu tej pracy trzeba było wykazać się dużą aktywnością i
fantazją, aby tchnąć „nowe” życie w zebrane owoce i warzywa.
Konkursowe prace naszych uczniów zostały wyeksponowane na
szkolnym korytarzu, dzięki czemu inni uczniowie oraz nauczyciele
mogą podziwiać prace, wykonane przez naszych najmłodszych.
Uczestnicy konkursu zostali obdarowani drobnymi upominkami, które
spowodowały pojawienie uśmiechu na twarzach najmłodszych.
Wszystkim autorom prac gratulujemy. 
                                                                                               A.S

Stworki warzywno-owocowe

Żółwik i pomarańczowy kolega

Interesująca cukinia

Słodkie zwierzątka

Stworki  
z owoców i warzyw

Pani Grażyna Pacholczyk

Pani Grażyna Pacholczyk

Pani Grażyna Pacholczyk

Pani Grażyna Pacholczyk
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WARTO PRZECZYTAĆ

W naszej szkole  odbyło się uroczyste pasowanie
na uczniów klas pierwszych. W tym roku
uroczystość ta odbyła się 24.10.2014r., a
przystąpiło do niej aż 55 uczniów pieczołowicie
przygotowanych przez ich wychowawczynie: p.
A. Brodziak, p. E. Cieślę oraz p. E.
Buczek.Najpierw dzieci pokazały, czego już się
nauczyły, czyli śpiewały piosenki, mówiły
wierszyki i prawidłowo rozwiązywały zadawane
im zagadki. Po przekonaniu wszystkich, że
zasługują na tytuł pierwszaka, głos zabrał Pan
Dyrektor i z pomocą Pani Dyrektor dokonali
uroczystego aktu pasowania na ucznia.
Nasi nowi szkolni koledzy i koleżanki otrzymali
pamiątkowe dyplomy i symboliczne prezenty, z
których bardzo się cieszyli .
                                                        A.A.  i  M.R.

           ''Nie ma się co martwić! W szkole będzie spoko'!', 
                                     czyli pasowanie   pierwszoklasistów

...

,,Gwiazd naszych wina" autorstwa Johna Greena,
to książka opowiadająca o losach szesnastoletniej
Hazel, która choruje na raka i tylko dzięki
cudownej terapii udaje się przedłużyć jej życie o
kilka lat. Nie chodzi jednak do szkoły, nie ma
przyjaciół, nie funkcjonuje jak zwykła nastolatka.
Jest zmuszona nosić wszędzie ze sobą butlę z
tlenem i poddawać się ciężkim kuracjom. Nagle
jej życie zmienia się. Udając się na spotkanie
grupy wsparcia dla chorej młodzieży, poznaje
pewnego chłopaka. Augustus jest nie tylko
wspaniały, ale także ku zaskoczeniu Hazel,
bardzo nią zainteresowany. Tak zaczyna się
całkiem nowe życie dziewczyny, w poszukiwaniu
odpowiedzi na najważniejsze dla niej pytania.
Dowiaduje się ona, czym jest choroba i zdrowie,
śmierć i życie oraz co człowiek może pozostawić
po sobie na świecie. Jest to opowieść pełna
,,motywatorów", a jednocześnie pięknie pokazuje
rzeczywistość widzianą z tej drugiej strony.
Ukazuje, że życie jest pełne magicznych przeżyć
i niespodzianek. Życie nawet ze świadomością
zbliżającej się śmierci może zaskakiwać i być
niesamowite.
Książka stała się światowym bestsellerem i już
doczekała się ekranizacji. Naprawdę warto ją
przeczytać. Gorąco polecam!
                                                              P.H.

        
    LAS WOKÓŁ NAS...

Lasy są potrzebne do życia zarówno ludziom, jak
i innym istotom żywym. Można by nawet
stwierdzić, że są one częścią naszego życia.
Dzięki tlenowi, który wytwarzają drzewa, możemy
normalnie żyć i funkcjonować, dlatego
powinniśmy o nie dbać i sadzić ich jak najwięcej.
Dlatego też, również nasza szkoła wspiera akcje
sadzenia drzew i tworzenia nowych lasów. 
Klasy VI po raz kolejny wspierają ochronę
naszego środowiska. Niedawno w naszej gazetce
ukazał się artykuł o zbieraniu śmieci przez
najstarsze klasy szkoły podstawowej. Tym razem
uczniowie sadzili drzewa, aby wspomóc nasze
środowisko. Rzecz się działa oczywiście pod
czujnym okiem pracowników Nadleśnictwa
Karczma Borowa. Chłopcy oraz dziewczęta
otrzymali specjalne narzędzia, aby prawidłowo
wykonać swoją pracę. Nad bezpieczeństwem
uczniów czuwali wychowawcy  klas: pani Justyna
Muszyńska oraz pan Robert Jankowiak. 
Nasza szkoła jak i uczniowie klas VI ponownie
udowodnili, że zależy nam wszystkim na ochronie
środowiska. Jako uczennica tej społeczności
mogę powiedzieć, że jestem dumna z tego, co
robimy.
                                                              A.A.

Warto przeczytać!

Redakcja

Redakcja
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 Jedzmy polskie jabłka!
   W czwartek tj. 9 października  w naszej szkole zajęcia lekcyjne
zaczęły się jak zwykle. W tym dniu nic nie zapowiadało tego, co się
wydarzyło później. 
     Na jednej z lekcji przez Dyrektora został ogłoszony komunikat , że
przed szkołą stoi wielki pojemnik z jabłkami. Ten nieoczekiwany
prezent w postaci 300 kg jabłek podarowała nam  firma Intermarche
Risus sp. Z.O.O z Leszna.
Każdy , kto miał ochotę schrupać pysznych jabłek , mógł się
poczęstować. Chętnych oczywiście nie brakowało, bowiem wszyscy
wiemy, że warto jeść owoce i warzywa, ponieważ są zdrowe i
dostarczają nam wielu witamin. 
    Bardzo dziękujemy za ten pyszny podarunek, który bardzo
wszystkim smakował. Większość z nas ma nadzieję, że będziemy mieli
jeszcze okazję skosztować tak pysznych  i dużych owoców
pochodzących z rodzimych sadów.

    K.L.

Jabłka - samo zdrowie

Jabłka-samo zdrowie

Uroki jesieni

Jabłka - samo zdrowie

 "100 km/h przez życie"
     Po raz kolejny naszą szkołę odwiedzili przedstawiciele Centrum Profilaktyki z Krakowa. Tym razem
gimnazjaliści spotkali się z naszymi gośćmi we wtorek - 21 października.
      Spotkanie zaczęto od krótkiego wprowadzenia do przedstawienia, które tematycznie nawiązywało
do ryzyka związanego z używaniem narkotyków oraz używek.
 Główni bohaterowie spektaklu - Mateusz i Monika, przyjaciele ze szkolnej ławy, niezbyt długo
nacieszyli się życiem. Chłopak zrezygnował z nauki na rzecz swojej pasji. Całkowicie pochłonięty
robieniem kariery muzycznej zażywa pierwszy raz w życiu narkotyki i  trafia do szpitala na oddział
toksykologii właśnie w chwili, w której Monika przygotowuje się do otwarcia wystawy swoich prac. Gdy
przyjaciółka Mateusza dowiaduje się, że ten leży w szpitalu, wyrusza do niego, ale niestety ulega
poważnemu wypadkowi samochodowemu.
Dusze młodych spotykają się i nie rozumieją zaistniałej sytuacji. W końcu wszystko staje się jasne -
Mateusz odchodzi na zawsze, a Monika... Monika powraca do żywych, ale jej życie nie będzie już
nigdy takie, jakie było wcześniej...
      Podsumowując - przedstawienie to dobry przykład, aby nie zażywać narkotyków. Dlaczego?-
ponieważ można skończyć tak jak główny bohater, czyli zażyć pierwszy i ostatni raz. A wszystko
dlatego, że w narkotykach znajduje się bardzo dużo różnych związków chemicznych, na które
możemy być uczuleni.
                                                                                                             M.R.  i   K.L.

p.L.Kaczmarek

p. L.Kaczmarek

Agata Apolinarska

p.L.Kaczmarek
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ZAPRASZAMY DO UDZIAŁU!

W LISTOPADZIE OBCHODZIMY... UŚMIECHNIJ SIĘ!

KONTAKT:

byledodzwonkadrobnin@wp.pl

Biblioteka szkolna zaprasza nauczycieli do wzięcia udziału w
pierwszej edycji akcji:

  NASZA SZKOLNA KOLEKCJA

Masz w domu książkę, którą warto przeczytać? Mógłbyś i chciałbyś
sprawić radość naszym uczniom? Koniecznie przynieś ją do szkolnej

biblioteki. Nazwiska nauczycieli, którzy przyczynią się do wzbogacenia
szkolnego księgozbioru, zostaną zamieszczone na stronie

internetowej szkoły na Honorowej Liście Darczyńców i Przyjaciół
Biblioteki.

Mam nadzieję, że Akcja spotka się z aprobatą i zainteresowaniem, a  
za wszystkie dary już dziś serdecznie dziękuję.

Sylwia Stawińska - nauczyciel bibliotekarz

Nasza redakcja:
Monika Rzepecka, Agata Apolinarska, Klaudia Loman, Zosia Juskowiak,
Patrycja Hauza, Alicja Sikorska, Klaudia Kośmider, Natalia Klupsch.

 Święta typowe :
 -1 listopada - Wszystkich Świętych
 -11 listopada - Święto Odzyskania Niepodległości

  I... nietypowe :
 - 5 listopada - Dzień Postaci z Bajek
 -12 listopada - Światowy Dzień Bicia Rekordów
 -14 listopada - Dzień Seniora  
 -19 listopada - Dzień Toalet 
 -24 listopada - Katarzynki
 -25 listopada - Dzień Pluszowego Misia
 -28 listopada - Dzień Pocałunku
 -30 listopada - Dzień Białych Skarpetek        

- Tato, tato słyszałem, że Twój tata był głupi! 
- Chyba Twój !
*****************************************************************************
Przychodzi baba do lekarza z okularami na brzuchu.
Lekarz się pyta :
-Dlaczego ma pani okulary na brzuchu?
-Sam pan powiedział, że mam ślepą kiszkę.

****************************************************************************
Pan od matematyki pyta Jasia: 
- Co to jest kąt? 
- To najbrudniejsza część mojego pokoju.
                                                                                         Zebrała: N.K.


